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Wniosek do projektu budZetu Miasta Woclawek
na rok bud2etowv 2020

W zwi4zku zrozpoczgciem prac nad projektem budzetu Miasta Woclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj4c4 propozycjg do projektu budZetu dotyczqce zadanta;

Remont dachu budvnku Szkolv Podstawowei nr 23 wraz z sala gimnastyczna nrzy ulicv Wyspiafiskiego
g

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadatia przy planowaniu wydatk6w bieZ4cych / maj4tkowych na rok
budZetowy 2A20.

Do wniosku przedstawiam nastQpuj4ce uzasadnienie: Problem przeciekajqcego dachu nad sa14

gimnastyczn1poruzpierwszy pojawil sig w 2003 roku. Wymiana Swietlika dachowego w 2010 r.
nie prz5nriosla oczekiwanego rezultatu. Nadal zalewana jest powierzchnia sali oraz pomieszczenia
sqsiaduj4ce ( WC, silowni4 szatnie, magazyny) co stanowizagrohenia dla zdrowia i?yciadzieci
podczas zajg6 Wychowaniafrzycznego. Zduza sig, hepo ulewnych deszczach,wody na podlodze
jest tak duzo, ze niemozliwe jest prowadzenie zajE1 iftzebavryt4czy1 saTg zuzytkowani4
dzreciimlodzie?musz4 w6wczas 6wicry(,nakorytnzach szkolnych. Ponad to w ostatnim czasie
pojawtty sig przecieki dachu nad salami lekcyjnymi


